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Fakulta strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
    
Akademický senát 
funkční období 2019 – 2022 

 
Pasteurova 3334/7    Tel.: 475 285 511 
400 96 Ústí nad Labem   Fax: 475 285 566 
internet: www.fsi.ujep.cz   E-mail: kontakt.fsi@ujep.cz 

 
Zápis ze 3. zasedání Akademického senátu Fakulty strojního inženýrství UJEP 

 
Datum konání: 14. května 2019 
Přítomni: Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Vladislav Erdman; prof. Ing. Jan Mádl, CSc.;  doc. Ing. 
Ludmila Nováková, Ph.D.; PhDr. Jan Novotný, Ph.D;  doc. Ing. Karel Sellner, CSc.; 
Nepřítomni: Mgr. Iryna Hren; Ing. Pavel Kraus; Ing. Igor Žuravský 
Hosté: doc. Ing. Sylvia Kuśmierczak, PhD.; Ing. Petr Majrich, Ph.D., prof. Ing. Štefan 
Michna, PhD.; Ing. Bc. Vladislav Síťař, Ph.D.; 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Ekonomické záležitosti FSI 
5. Schválení záměru navazujícího magisterského studijního programu Produktové 

inženýrství 
6. Schválení záměru bakalářského studijního programu Materiály a technologie v dopravě  
7. Schválení záměru navazujícího magisterského studijního programu Materiály 

a technologie v dopravě  
8. Schválení záměru bakalářského studijního programu Energetika  
9. Stanovisko ke změně VŠ zákona č. 111, §70 pracovní doba akademických pracovníků 
10. Různé 
11. Závěr 

 
 

Ad 1) Zasedání v 9.30 hodin v budově H, FSI zahájil a dále řídil předseda senátu Jaromír 
Cais. Konstatoval, že je přítomno šest členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jaromír Cais předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[13]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři 
Ludmila Nováková a Vladislav Edrman. 
 
Hlasování: pro 4, proti 0, zdržel se 2 
Návrh byl schválen[14]. 
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Ad 4) Děkan Štefan Michna informoval Akademický senát FSI o finančních záležitostech 
fakulty (čerpání fakulty, FRIMu FSI a stipendijního fondu fakulty). 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 5) Předseda senátu Jaromír Cais z pověření garantky SP Natašy Náprstkové předložil 
Akademickému senátu ke schválení návrh záměru navazující magisterský SP Produktové 
inženýrství. 
 
Návrh usnesení [15]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předložený Návrh navazujícího magisterského 
studijního programu Produktové inženýrství.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[15]. 
 
Ad 6) Garantka studijního programu Sylvia Kuśmierczak předložila Akademickému senátu 
FSI ke schválení bakalářský SP Materiály a technologie v dopravě. 
 
Návrh usnesení [16]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předložený Návrh bakalářského studijního 
programu Materiály a technologie v dopravě.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[16]. 
 
Ad 7) Garantka studijního programu Sylvia Kuśmierczak předložila Akademickému senátu 
FSI ke schválení navazující magisterský SP Materiály a technologie v dopravě.  
 
Návrh usnesení [17]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předložený Návrh navazujícího magisterského 
studijního programu Materiály a technologie v dopravě.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[17]. 
 
Ad 8) Garant studijního programu Vladislav Síťař předložil Akademickému senátu FSI 
ke schválení bakalářský SP Energetika. 
 
Návrh usnesení [18]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předložený Návrh bakalářského studijního 
programu Energetika.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[18]. 
 
Ad 9) Děkan Štefan Michna informoval o novele zákona o vysokých školách (§70a), která 
zásadním způsobem upravuje způsob evidence odpracované doby akademických pracovníků, 
která vstupuje v platnost od 1. 7. 2019.  
Senát bere na vědomí. 
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Senátor Karel Sellner vyjádřil svůj názor, že by bylo vhodné vyjádřit za AS FSI UJEP 
stanovisko k Návrhu řešení evidence odpracované doby na UJEP (viz příloha č. 5). Senát 
souhlasí. 
 
Návrh usnesení [19]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem vyjadřuje nesouhlas s návrhem změny odst. 1 čl. 17 Pracovního 
řádu UJEP obsaženém v dokumentu Návrh řešení evidence odpracované doby na UJEP, který 
svou povahou odporuje novele zákona č. 111/1998 (§70).“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[19]. 
 
Ad 10)  

a) Senátor Jan Novotný informoval o průběhu volby kandidáta na pozici děkana FSI. 
Sešly se dvě obálky, zapečetěné, které obsahovaly všechny formality. Obě obálky 
obsahovaly návrh jednoho kandidáta - prof. Štefana Michny.  
Termíny průběhu voleb: do 10. 6. 2019 do 12 hodin musí být na sekretariát děkana 
předán volební program v elektronické podobě. Dne 25. 6. 2019 od 11:00 představení 
kandidáta v budově H (místnost bude upřesněna dne 10. 6. 2019), od 13:00 volba 
kandidáta na jmenování děkanem FSI UJEP. 

b) Děkan Štefan Michna poděkoval za vloženou důvěru.  
 
12) Předseda senátu Jaromír Cais poděkoval přítomným za účast. Příští zasedání AS FSI 
se bude konat 11. 6. 2019 od 9:30 v budově děkanátu. Dále bylo konstatováno, že při dnešním 
zasedání byla přijata usnesení č. 13 až č. 19.  
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Vladislav Erdman, v. r.  

 Ludmila Nováková, v. r. 

 
V Ústí nad Labem dne 14. května 2019 
 
        Ing. Jaromír Cais, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
 

Příloha č. 1 SP Produktové inženýrství 
Příloha č. 2 SP Materiály a technologie v dopravě (bc.) 
Příloha č. 3 SP Materiály a technologie v dopravě (nmgr.)  
Příloha č. 4 SP Energetika (bc.) 
Příloha č. 5 Návrh řešení evidence odpracované doby na UJEP 
 


